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Abstract (en)
Laser welding is used to join together one or more of the following - the individual radiator elements, the tubes to the radiator connections, the
blind covers or inlet or outlet covers with the end elements, the blind discs with the radiator elements, the threaded rings with the end elements, or
the vertical inlet or outlet with the corresponding elements. A number of identical radiator elements (1.1-1.n) connected together by their hubs are
formed by welding together half shells (3) and end pieces (2.1-2.n) in pairs to form the radiator tubes (R). A blind disc (7) is fitted to form a partition
between the radiator inlet (V) and outlet. Blind covers (6) and radiator inlet or outlet connection covers (5) are screwed into threaded rings mounted
on the two end elements. Two radiator inlet and outlet connections extend vertically downwards from either end of the radiator.

Abstract (de)
Heizkörper, insbesondere Röhrenradiator, der aus mehreren aneinander angeordneten und miteinander an den Nahen verbundenen gleichartigen
Radiatorgliedern (1.1,1.2,1.3...1.n) besteht, die aus zusammengeschweißten Blechschalen (3) bestehen, wobei zur Herstellung größerer Bauformen
zwischen Rohranschlußstutzen (4) von aus den Blechschalen (3) gebildeten Endstücken (2.1,2.2,2.3...2.n) Rohre (R) eingeschweißt sind.
Aufgabengemäß werden die einzelnen Radiatorglieder (1.1,1.2,1.3...1.n) miteinander und/oder die Rohre (R) mit den Rohranschlußstutzen (4)
und/oder die Blind- und/oder Anschlußdeckel (5) mit den endseitig angeordneten Gliedern und/oder die Blindscheibe (7) mit den entsprechenden
Radiatorgliedern und/oder die Gewinderinge mit den endseitigen Radiatorgliedern und/oder die senkrecht nach unten gerichteten Anschlußstutzen
(V,R) für Vor- und Rücklauf mit den entsprechenden Radiatorgliedern (1.1,1.2,1.3...1.n) durch Laserschweißen verbunden. <IMAGE>
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